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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
 
Az ülés  

időpontja: 2016. május 23. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2016/4 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Kovács Andrásné tag 

- igazolatlanul: - 

 
 
 
Sági Mihály elnök: Tisztelettel köszöntöm a bizottság tagjait. Megállapítom, hogy a bizottság 
határozatképes, a három fős tagságból jelen van kettő fő. Én úgy gondolom a napirendi pontokon, 
nem akarunk változtatni. Aki elfogadja a meghívó szerinti napirendi pontokat, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
23/2016.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 2/2016.(III.11.) 
önkormányzati rendelet módosítása 
2.) Pusztaszer község 2015. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentés megtárgyalása 
3.) A Magyar Államkincstár ellenőrzési jelentésének megtárgyalása, intézkedési terv elfogadása 
4.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 
5.) Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
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Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről 
szóló 2/2016.(III.11.) önkormányzati rendelet módosítása 
 
Sági Mihály elnök: Első napirendi pont, rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2016. évi 
költségvetéséről szóló 2/2016. (III.11.) önkormányzati rendelet módosítása.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Van-e valamilyen kérdés ehhez?  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem lenne, van itt a harmadik oldalon az egyéb működési célú 
kiadásoknál ez a társulás működési támogatás megállapodás tartalék, 5 millió 181 ezer.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: az a hosszabb időtartamú közfoglalkoztatásnak ami, 
eredeti előirányzatba, kiadásba meg lett tervezve, és mikor megjön rá a bevétel, ami támogatást 
kapunk a munkaügyi központtól akkor azt tartalékba rakom, mivel már van neki eredeti előirányzat 
tervezve kiadásba. Ennek a bevételi párja itt van a B16-on az első oldalon, amikor a hosszabb 
időtartamú közfoglalkoztatásra az 5 millió 200 ezer megjött. Tartalék kiadásba tettem, mivel tavaly 
nagyon sok előleget kaptunk.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Még egy kérdésem lenne, itt az összesítésnél az eredeti előirányzat 
16-ra 146 millió a módosított 154 millió a tavalyi teljesített pedig 194 millió volt. Ezek a számok 
hogy változnak, mindig így menet közben derülnek ki?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Menet közben, mert ha vannak plusz bevételek, 
akkor azokat be kell pluszba emelni. Amit mondasz, hogy 146 milliót beterveztünk eredeti 
előirányzatba, vannak olyan bevételek, amiket eredetibe nem tudsz betervezni.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem ez a kettő volt. Köszönöm szépen. Minden elismerésem a 
tiétek, olyan bő, olyan sokoldalú, olyan aprólékos.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem ehhez nincsen, majd később lesz. Aki elfogadásra javasolja a testület 
elé, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
24/2016.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 2/2016.(III.11.) 

önkormányzati rendelet módosítása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 2/2016.(III.11.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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2. napirendi pont: Pusztaszer község 2015. évi belső ellenőrzéséről szóló éves 
összefoglaló jelentés megtárgyalása 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont, Pusztaszer község 2015. évi belső ellenőrzéséről 
szóló éves összefoglaló jelentés megtárgyalása. Van-e kiegészíteni való? Megmondom saját magam 
részéről, hogy mivel ez volt így sorba rakva én mindent szépnek, jónak ítéltem. Van néhány dolog, 
amikre kér javaslatot, hogy változtatni kell, de ez az ő megállapításai ahhoz képest, ami ez után 
következik kis dolog, de összecsengnek egyébként néhány dologba. Én a belső ellenőrzésről szóló 
éves összefoglaló jelentést elfogadásra javasolja a bizottság. Én a magam részéről a testületi 
ülésen is azt fogom javasolni, hogy ezt így fogadjuk el, hisz ami ebben szerepel esetleg hiányként 
vagy megjegyzésként rátok vonatkozóan az a másikba is, van, ne foglalkozzunk vele kétszer.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Természetesen az, amit a belső ellenőr asszony hiányosságként feltárt, 
azt majd az ő bevonásával együtt megpróbáljuk orvosolni. Itt már egy két-három éve legalább 
nem azt mondom, hogy komoly szakmai vitáink vannak, de időnként tudunk neki olyan kérdéseket 
feltenni, amire igazából nem tudja ő sem az egzakt választ. Ennek ellenére leírja a megállapításai 
között, hogy ez se jó meg az se jó. Amit ő ebben leírt, meg amit a következő napirendi pontban a 
Kincstár is leírt azzal meg végképp tudnánk vitatkozni. Majd annak megfelelően, ahogy az 
elvárások vannak, megpróbálunk valamit intézni. mi azzal szakmailag sem értünk egyet, sok 
mindent nem értünk, amit ők mondanak, nem értünk vele egyet és nem tudom mi lesz rá a 
megoldás.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javaslom, de megkérdezem, hogy erre is kell a későbbiek 
folyamán esetleg a testületnek olyan intézkedési tervet, vagy erre nem kell.   
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Hamarosan jön a Lejla, tehát már valami olyasmit oda kell tennünk elé, 
ami megfelel. Azért nem foglaltunk ide mellé komolyabb intézkedési tervet, mint a következő 
napirendi ponthoz, mert ha azon az intézkedési terven végig megyünk az a belső ellenőr 
kívánalmainak is, megfelel.  
 
Sági Mihály elnök: Továbbra is azt mondom, hogy a testületnek elfogadásra javasoljuk a belső 
ellenőri jelentést. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
25/2016.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer község 2015. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentés 

megtárgyalása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Pusztaszer 
község 2015. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentést a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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3. napirendi pont: A Magyar Államkincstár ellenőrzési jelentésének megtárgyalása, 
intézkedési terv elfogadása 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, a Magyar Államkincstár ellenőrzési jelentésének 
megtárgyalása, intézkedési terv elfogadása.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Így amit az intézkedési tervbe, ami annak átforgatása, amit ők az 
ellenőrzési javaslataik között  fölsoroltak ezeket meg fogjuk csinálni, természetesen a Tóth Tibi 
kollégával egyetembe meg az ottani pénzügyeseknek a bevonásával, mert ezt csak így fogjuk tudni 
megcsinálni. Változatlanul fenntartom, hogy ezeknek legalább 50%-a szakmailag vitatható hogy 
miért lenne erre szükségünk, mert hiszen ők most itt az önkormányzatnak, mint szerintük 
költségvetési szervnek a gazdálkodását ellenőrizték, meg Csengelén is és még emellett a Csengelei 
Közös Önkormányzati Hivatalt. Változatlanul azt mondom, hogy a Csengelei Közös Önkormányzati 
Hivatal azért van létrehozva, hogy a két önkormányzatnak a gazdálkodási tevékenységét meg 
egyéb adminisztrációs, igazgatási tevékenységét is ellássa. Egységes személyi állománnyal, 
egységes szabályzatok alapján, hiszen ezek a szabályzatok ilyen általános érvényű munkahelyi 
vezetői utasítások. Azt, hogy most az önkormányzatra vonatkozóan készítsünk-e el valamilyen 
szabályzatot. A polgármestereknek a köztisztviselők fölött van valójában nincsen vezetési jogköre, 
csak irányítási jogköre. Szerintem ennél jobban össze kellene boronálni a két önkormányzatra 
vonatkozó szerződéseket. Ezeknek, a szabályzatoknak én is azt mondom már rég el kellett, volna 
készülnie, sőt amikor egyáltalán el kezdtünk gondolkodni azon, hogy közös önkormányzati hivatalt 
hozunk létre már akkor neki kellett, volna, hogy fogjunk annak, hogy összecsiszoljuk és csak a 
Közös Önkormányzati Hivatalra vonatkozólag kialakításra, kerüljenek ezek a szabályzatok, hogy 
mindjárt azzal a nappal, ahogy fölállt a hivatal már a jogszabályoknak maradéktalanul megfelelve 
tudjuk a munkánkat végezni.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Gábor, azt szeretném kérdezni, hogy megfogalmazta a 
jegyző úr is, hogy a Tóth Tibor jegyző úr majdnem elzárkózik ez alól, akkor neked csak, mint 
politikusnak a Kormányos úrral ezt össze kell hangolni. Azért ez nem így működik, mert minket is, 
őket is elmarasztalják.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Én nem látom a rájuk vonatkozó megállapításokat.  
 
Máté Gábor polgármester: Én azt gondolom, egyrészt történtek lépések ez ügyben. Egyrészt az, 
hogy minden hónap első csütörtökén itt mi úgy ülünk le, hogy az itteni hivatali dolgozók és a Tóth 
Tibor jegyző úr is itt van és megbeszéljük a fölmerült problémákat, hogyan oldjunk meg bizonyos 
dolgokat, több-kevesebb sikerrel. A másik lépés és probléma pedig az, hogy nagyon komoly 
konfliktus van a csengelei polgármester és a jegyző között. Az biztos, hogy bizonyos dolgokat 
helyre kell tenni. Én azt is mondtam nekik, hogy ha úgy látják, hogy a csengelei jegyző nem képes 
ezeket, a feladatokat ellátni, én úgy látom a mi jegyzőnk képes, akkor cseréljenek pozíciót és 
utána azt gondolom helyre fognak állni a dolgok. Viszont nem mi vagyunk a gesztor önkormányzat. 
Én ebből a szempontból javasolhatok, mert ha úgy veszem a munkáltatója a jegyzőnek Kormányos 
Sándor az aljegyzőnek, pedig Tóth Tibor. Mondhatok javaslatot, mondhatok észrevételeket, de 
hogy az működjön ahhoz a jegyző a felelős ember, ő a szakember, ért hozzá hogy kell csinálni. 
Vannak elképzeléseink, meg legjobb szándékunk szerint csináljuk a dolgokat. Azt gondolom mi a 
legjobb szándékunk szerint, tesszük ezt a dolgot, a szabályok olyan hirtelen és olyan gyorsan és 
sokszor olyan összeszedetlenül változnak, hogy egész egyszerűen képtelenség megfelelni, annak 
hogy ez naprakész legyen folyamatosan, amit, a legszükségesebb azt megcsináljuk.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Én igazából, amíg a költségvetési jelentésbe, a 
mérlegbe nem találnak hibát az eredmény kimutatásba, addig nem tudok foglalkozni ezzel. Az, 
hogy analitikát gyártsunk, éjjel-nappal itt kellene ülni huszonnégy órát meg azon túl, nincs annyi 
ember hozzá, képtelenség. Az, hogy a szabályzatok aktualizálva vannak vagy nincsenek. Az, hogy 
mondjuk iratkezelési szabályzatot, kérnek az önkormányzatra, azt vitattuk, mert az iratkezelést a 
közös hivatal csinálja nem az önkormányzat. Sok helyen olyan szabályzatokat kértek, amit nem is 
értettünk, hogy miért kellene az önkormányzatnak ilyennel rendelkeznie. A kötelezettségvállalás 
az, hogy előzetesen vesszük föl, vagy akkor vesszük föl, amikor éppen bejön a számla, ezen is 
lehet vitatkozni. A 100 ezer fölötti vásárlásoknál előzetes kötelezettségvállalást kellene a gépbe 
fölvinni, ugyanígy a megrendelőt. Jelentős összegű hibát nem találtak benne ezeket pótolni fogjuk. 
Azt szerettem volna még elmondani, hogy az ingatlanvagyon kataszterrel kapcsolatban azt leírták, 
hogy Excel táblába vezetjük az értékcsökkenést, nem a tárgyi eszköz modulba van vezetve. Ez egy 
óriási munka, ezt majd valaki a KATAwinből vagy egy cég vagy a CGR-sek megcsinálják. Minden 
egyes helyrajzi számhoz legalább 6 vagy 8 lap tartozik, azon külön-külön kellene az 
értékcsökkenést fölvinni. Amikor én idejöttem akkor sem volt fölvezetve az értékcsökkenés a 
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KATAwin programba. A CGR-nek megvásároltuk a tárgyi eszköz modulját, a kis értékűt föl is 
vittem, megcsináltam, az ingatlanokra vonatkozó valóban elmaradt. Viszont az értékcsökkenés 
számítás annak ellenére, hogy Excel táblázatba történik a tárgyi eszköz kartonokon is, külön-külön 
ki van számolva, tehát ilyen dupla ellenőrzésen megy át. Nem kifogásolták, hogy esetleg az 
értékcsökkenés nem megfelelően lenne számolva. Természetesen nyilván egy programmal, ami 
egy összegbe kiszámolja minden negyedév végén a fölvitt adatok alapján sokkal könnyebb 
dolgunk, lenne nekünk is, viszont erre kell áldoznunk, hogy ezt valaki rendbe rakja. A másik dolog, 
hogy akkor már nem ártana az ingatlanvagyon katasztert is helyre rakni olyan szempontból, hogy 
a földhivatali nyilvántartásokkal leegyeztetni.  
 
Sági Mihály elnök: Mikor volt ez az ellenőrzés?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ez pontosan a zárszámadási időszakban volt, több 
lépcsőbe ment.  
 
Sági Mihály elnök: A 3/16. oldalon azt mondja, hogy nem tett eleget majd leírja, hogy március 
13-án bejegyzésre került.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ez úgy működött, hogy két fordulója volt az 
ellenőrzésnek, egyszer az első félévet, aztán a második félévet ellenőrizték mikor már le volt a 
december is könyvelve. Ők folyamatába már mondták, az első félév eredményei alapján, hogy mi 
lesz az, amin változtatni kell, amit lehetett azt meg is csináltuk. A szakmai teljesítésigazolás van 
még itt kiemelve ezen az oldalon. Majd egyszer mutatok egy ilyen utalványrendeletet, amin rajta 
van Gábor, mint utalványozó, rajta kellene lenni a szakmai teljesítésigazoláson is, az aláírásának a 
kötelezettség vállalásnál is aláírja, hogy ő a kötelezettségvállaló vagy éppen a követelést előíró. 
Annyi helyen kellene neki aláírni egyszerre, ez az, amit mondott, hogy ha egyszer utalványozásnál 
alá van írva, a szakmai teljesítésigazolásnál fölötte egy sorral nincs, akkor leírja.  
 
Sági Mihály elnök: Azt szeretném kérdezni, hogy a 6/16. oldal utolsó bekezdése véletlen maradt 
ki vagy elfelejtettük a beszámoló benyújtását a testülettel jóváhagyatni.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Az, hogy szabálytalanul történt az előirányzat 
módosítás az, amit az elmúlt testületi ülésen elfogadtunk annak azt írta le, hogy január 31-ig elő 
kellett volna terjeszteni a testület elé. Ezt semmi képpen nem tudtam volna teljesíteni. Azt írja, 
hogy a költségvetési beszámoló előirányzata a beszámoló benyújtásakor testületi jóváhagyással 
nem rendelkezik ez nem igaz, mert a múlt testületi ülésen jóváhagytuk, most meg jóváhagyjuk a 
beszámolót.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: A márciusi testületi ülésen volt téma, a 2015. évi negyedik negyedéves 
módosítás.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Nagyon magas hibaszázaléknak tűnik, az ellenőrzött 
anyaghoz képest magas, de már az hibaszázalék ha egy szakmai teljesítés igazolás nincs aláírva.  
 
Sági Mihály elnök: Következő kérdésem a 7/16. oldalon azt írja, hogy nem kötött támogatási 
szerződés a civil szervezetekkel, ezzel egyetértek, mert való igaz. Utána a támogatás összegével 
elszámolást nem tudtak az ellenőrzés rendelkezésére bocsátani. Az első év volt, amikor 
beszámoltattátok a civil szervezeteknek adott támogatásokról őket.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem ilyen elszámolásra gondolnak, pénzügyi elszámolásra.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ezért mondtam nektek azt, teljesen mindegy, hogy 
képviselői alap vagy pedig az eredetileg adandó előirányzatról van szó, minden képpen a 
támogatási szerződésben meg kell határozni az elszámolás időpontját, meg egyéb dolgokat is.  
 
Sági Mihály elnök: A lényeg, hogy olyat nem állapított meg ez az egész, hogy valaki ellen esetleg 
eljárást kell, vagy számunkra kérni, hogy miért nem úgy történt.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én ugyanezeket a dolgokat jelöltem meg magamnak. A jogkörök, 
meg a hatásköröknél van egy olyan leosztva, hogy a másik hivatal meg a mi hivatalunk, mert ez 
nem derült ki nekem.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Az a legnagyobb probléma, hogy egy hivatal van, 
viszont ha megnézed, akkor a szociális ügyintézés is hol van. Ott a gazdálkodáson nem annyian 
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vannak, mint mi itt. Az államkincstár rátért itt arra, hogy a feladatkörök elhatárolása, ez az, amit 
mondtatok, hogy ők arra gondolnának, a feladatellátás maradéktalan legyen mind a két helyen.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Azt mondja, hogy az eredmény kimutatás nem tartalmaz jelentős 
hibákat, a maradvány kimutatás nem tartalmaz jelentős hibákat, tehát a fő dolgok, ami a lényeg 
ott nem találtak hibát. Megint csak azt mondom, hogy minden elismerésem a tiétek.  
 
Sági Mihály elnök: Ha a testületi ülésen ennyien leszünk, akkor az intézkedési tervet elfogadásra 
javaslom, ha nem akkor azt mondom, hogy vitassuk meg. A Magyar Államkincstár ellenőrzési 
jelentését és az ehhez kapcsolódó intézkedési tervet elfogadása javasolja a bizottság. Aki ezzel 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
26/2016.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: A Magyar Államkincstár ellenőrzési jelentésének megtárgyalása, intézkedési terv 

elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Magyar Államkincstár ellenőrzési 
jelentését és az intézkedési tervet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi költségvetésének 
végrehajtásáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, a 2015. évi zárszámadás.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem a maradvánnyal lenne problémám a 63 millió miből áll?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ebből 24 millió az, amit a működőképességre, erre a 
játszóteres dologra ideadtak, az ha lejön belőle akkor végül is a különbözet marad csak 36 millió. 
Abba van benne olyan előleg, 5 millió valamennyi, ami a közfoglalkoztatás személyi juttatásainak a 
kifizetésére, amit idén kell teljesíteni arra jött már. Vannak benne azért olyan pénzek, ami már 
kiadással, feladattal terhelt volt akkor is.  
 
Sági Mihály elnök: Következő kérdésem a 9. táblázatban szereplő adatokkal kapcsolatos, hogy ki 
tartozik lakbérrel.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Kiss-Pigniczki Erikának 60 ezer forint, ami előző 
évekről hátraléka a másik meg a Harkai Jánosnak van 28 122 forint, Mester-Szabó Józsefnek meg 
17 850 forint.  
 
Sági Mihály elnök: A Palihoz lett volna egy kérdésem, hogy a gépjárműadó tartozás most 
mindössze 138 ezer forint?  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: Nem, de azt el szerettem volna mondani, hogy a 2015-ös évnek a 
legjobb évet zártuk a hátralékok tekintetében, ilyen kevés hátralékunk az elmúlt években még nem 
volt.  
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Sági Mihály elnök: A beszámolóban a gépjárműadónál az van kimutatva, hogy 2015. negyedév 
követelés összesen 143 ezer forint.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Így van ez az értékvesztéssel csökkentett összeg, és 
ott van a következőbe a túlfizetéses táblázat a 10. mellékletnél az pedig a már eddig befizetett 
összegből, ami túlfizetés volt az 190 ezer. Ez azt jelenti, hogy ezzel az önkormányzat tartozik az 
adózóknak.  
 
Sági Mihály elnök: A napirendi pontot a bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
27/2016.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
5. napirendi pont: Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat 
munkájáról.  
 
Máté Gábor polgármester: Váltás volt most, a Sárika helyett jött az Ica, aki nagyon nagy 
kedvvel és lelkesedéssel csinálja. Próbál egy pályázatban is részt venni, ami a gyerekeknek a nyári 
foglalkoztatását valamilyen szinten majd segíti. A következő testületi ülésre majd ehhez 
kapcsolódó beszámoló is lesz a kisteleki Szociális Szolgálatnak valamilyen szinten a beszámoló 
részét, képezi.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én olvastam a beszámolót, leírja a tényeket, a családlátogatásokat, 
meg hogy adományokat közvetítettek, ruhákat osztottak, szépen le van írva, százalékban is ki van 
mutatva. Én elfogadásra javaslom.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasolja a bizottság a beszámolót. Aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 
Sorszám Tárgy Határidő 

23/2016.(V.23.)EB. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
24/2016.(V.23.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2016. 

évi költségvetéséről szóló 2/2016.(III.11.) 
önkormányzati rendelet módosítása 

azonnal 

25/2016.(V.23.)EB. határozat Pusztaszer község 2015. évi belső ellenőrzéséről 
szóló éves összefoglaló jelentés megtárgyalása 

azonnal 

26/2016.(V.23.)EB. határozat A Magyar Államkincstár ellenőrzési jelentésének 
megtárgyalása, intézkedési terv elfogadása 

azonnal 

27/2016.(V.23.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. 
évi költségvetésének végrehajtásáról 

azonnal 

28/2016.(V.23.)EB. határozat Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti 
szolgálat munkájáról 

azonnal 
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Sdgi Mihiily elndk

K6sdn6 Buknicz Mdria tag
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Pusztaszer K6zs6g OnkormSnyzata K6pviselcj-testr,ilet6nek
El6kdszit6 Bizottsiiga
ElnOk6t6l
6769 Pusztaszer, Kossuth u, 45.
T: +36 62 576 510
F: +36 62 576 511
pmhiv@pusztaszer. hu

MEGNiVO
Pusztaszer Kdzs6g Onkormdnyzata Kepvisel6-testtilet6nek

El6kdszit6 BizottsSga ril6s6t

2016. mdjus 23-6n (h6tfd) 1630 6ra

kezdettel 6sszehlvom

Az iil6s helye: Csengelei K0zds 0nkormdnyzati Hivatal Pusztaszeri Kirendelts6g6nek ril€sterme
(Pusztaszer, Kossuth u. 45.)

Javasolt napirend:

1.) Rendelet-alkotds a k0zs69i Onkorm6nyzat 20L6, 6vi kcilts6gvet6s6r6l sz6l6 2/2016.(Iil.11.)
dn kormdnyzati rendelet m6dosltdsa
2.) Pusztaszer.kdzs6g 2015. 6vi bels6 ellen6z6s6r6l sz6l6 6ves dsszefoglal6 jelent6s megtdrgyaldsa
3,) A Magyar Allamkincstair ellen6rz6sijelent6s6nek megtdrgyalSsa, int6zked6si terv elfogaddsa
4,) Rendelet-alkotds a kdzsdgi Onkormdnyzat 2015. 6vi k6lts6gvet6s6nek v6grehajtdsd16l
5,) Beszdmol6 a csalddsegit6 6s gyermekj6l6ti szolgdlat munkiij{r6l

A bizottsSg 0l6s6re tisztelettel meghivom, megjelen6s6re szdmitok.

Pusztaszer, 2016. mdjus 19.
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